
   Verslag OR van 23/06/2020                                                           

Aanwezig : van 14u00 tot 16u45

Directeur : Mr. Roel Eerlingen

Direc"e : Mr. Jeannot Lauwers, Mr. Ivo Huygen, 

Secretaris ACV puls : Mv. Ingrid Maurissen

WZC Immaculata : Mv. Sabine Aerts, Mr. Peter Hermans

WZC Cécilia: Mv. Ann Briers, Mn. Andy Vandenryt,

WZC Sint-Jan Berchmans :  Mv. Sandrine Ercken, Mv. Heidi Thienpont.

WZC Het Park: Mv. Annika Cuppens

Verontschuldigd :  Mv. Linda Carolus, Mv. Mina Dari, Mr. Kristof Gilissen, Mv. Irene Cornelissen,  Mv. 

Katrien Simons, Mv. Vicky Cranshof, Mv. Els Peeters, Mv. Saskia Meus

Voor verlag: Mv. Ann Briers

1.Verslag vorige vergadering

 Goedgekeurd

 2.Toe te voegen agendapunten

- Personeelsverloop in en outs Integro

Deze werden medegedeeld aan de syndicale mulitanten

- Sociaal Maribel

De jaarrapporten werden aan de leden van de ondernemingsraad op voorhand bezorgd. De volgende

rapporten werden besproken en goedgekeurd:

- Instellingsnummer 203: Home Elisabeth, Nieuwpoort 16, 3800 Sint-Truiden

3. EFI cijfers

Directeur Roel Eerlingen gaf eerst nog te kennen dat mede dankzij de medewerkers op de werkvloer 

er een cijfer tot stand is kunnen komen. We hebben 90 dagen van de corona"jd met glans doorstaan,



dankzij de goede inzet van alle werknemers. Het posi"ef resultaat van het voorbije jaar is mede 

dankzij de bewoners/medewerkers. 

Boekjaar 2019

Deze werden uitgelegd door de onhankelijke bedrijfsrevisior, Mn. Philippe Venken, Mn. Piet Robben 

en onze financieel directeur Dominique Meurs.               

4. PentaPlus 

PentaPlus zijn vormingsfondsen van de Hogeschool VIVES. De opleiding en stage zijn arbeids"jd. Dit 

wordt nog verder uitgeschreven door de Mn Jeannot Lauwers. Dit zodat iedere zorgkundige aanbod 

kan komen om zijn/haar 5 doelstellingen via 5 modules te behalen. Zo zijn we in orde tegen mei 

2025.

   5. Hoe verloopt de bezoekregeling $jdens Covid19?

Dit verloopt in iedere instelling anders. Men houdt wel rekening met de besmeAngswaarde per 

gemeente. Aan de hand daarvan zal men de maatregelen aanpassen.

    6. Hoe zit het met het corona verlof? Wordt hier gebruik van gemaakt?

Er zijn een 10-tal medewerkers die daar gebruik van maken.

    7. Is er een opvolging van IDEW of de psychologen wanneer deze werden gecontacteerd in de 

         corona $jd?

Men kan nog steeds terecht bij IDEW als men het moeilijk heeB. In de meeste huizen wordt er zelf 

iets georganiseerd (vb. groepsgesprekken om over het afscheid te praten van overleden).

     8. Overlappingsuren

Dit wordt verder onderzocht zodat we er een beter overzicht van hebben. Dit wordt volgende OR 

vergadering terug opgenomen.

     9. Sociale verkiezingen

Er is nog niets bekend hier omtrent.

    10. Datum volgende vergadering

    Dinsdag 18 augustus  om 14u00 Immaculata (onder voorbehoud)

    Dinsdag 29 september om 13u30 in Immaculata

    Woensdag 21 oktober om 13u het CPBW en OR in Cecilia te Alken

    


